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Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) принципно подкрепя Проекта на Закон за бюджета на
държавното обществено осигуряване за 2022 година, съгласно изложените политики и мотиви, но възразява
срещу отделни негови елементи, се посочва в становище на председателят на УС на БТПП Цветан Симеонов.
Становището е адресирано до министъра на финансите и председател на Националния съвет за тристранно... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) проведе дистанционно заседание, свикано от
заместник министър-председателя по еврофондовете и министър на финансите Асен Василев, който е
карантиниран след положителен тест за коронавирус. В точка първа от дневния ред НСТС обсъди проекта на
Закон за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022 г. Законопроектът беше представен от у... 

Спорът за заложеното в бюджетните закони административно увеличение на минималната заплата и на
максималния осигурителен доход е на път сериозно да изостри отношенията между вицепремиера Асен Василев
и бизнес организациите. В дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по трите проекта
за основните бюджети в държавата Василев предизвика възторг у синдикатите със серия изказва... 

/КРОСС/ След проведените дискусии Националният съвет за тристранно сътрудничество не постигна единодушна
подкрепа по проектите на бюджетните закони. "Дълга и конструктивна среща" - така финансовият министър Асен
Василев определи Съвета, който се проведе дистанционно. Заседанието беше онлайн, тъй като от вторник
вицепремиерът е с положителен тест за коронавирус и остава под карантина. Дневният ред ... 

Заглавие: БТПП принципно подкрепя Проекта на Закон за бюджета на държавното обществено осигуряване, но
с някои възражения

Дата: 27.01.2022 23:05
Медия: Политика

Заглавие: Циганска баница вместо бюджет. Готвач – А. Василев

Дата: 28.01.2022 09:42
Медия: Пловдив online

Заглавие: Асен Василев на нож с бизнеса! Финансовият министър взриви Тристранката

Дата: 28.01.2022 09:32
Медия: БУНТ.БГ

Заглавие: След НСТС: Без единодушна подкрепа за новите бюджетни закони

Дата: 28.01.2022 08:45
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: И синдикати, и работодатели със забележки по проектобюджета на Василев

Дата: 28.01.2022 00:35
Медия: news24sofia.eu

https://politika.bg/bg/a/view/btpp-principno-podkrepja-proekta-na-zakon-za-budjeta-na-dyrjavnoto-obshtestveno-osigurjavane-no-s-njakoi-vyzrajenija-99689
https://plovdiv-online.com/news/biznes/eto-byudzhetnata-cziganska-banicza-na-a-vasilev/
https://bunt.bg/2022/01/28/asen-vasilev-na-nozh-s-biznesa-finansoviat-ministar-vzrivi-tristrankata/
https://www.cross.bg/proekta-zakon-byudzheta-1682880.html
https://news24sofia.eu/i-sindikati-i-rabotodateli-sas-zabelezhki-po-proektobyudzheta-na-vasilev/


2, 750 899 млрд. лева са определени за болничната медицинска помощ. Парите за здравноосигурителни
плащания за медицинска помощ по проекта на Здравната каса за 2022 г. са 110 000,0 хил. лв. Тези цифри
обсъдиха участниците в Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС), които заседаваха днес
дистанционно, съобщиха от Министерския съвет. Съветът бе свикан от заместник министър-председателя п... 

Проектите на бюджетните закони за 2022 година не получиха единодушна подкрепа от Националния съвет за
тристранно сътрудничество. Това съобщават от Министерски съвет. Става въпрос за бюджетите на НЗОК и
Държавното обществено осигуряване, както и Държавния бюджет на страната за тази година. Заседанието бе
свикано от вицепремиера по еврофондовете и министър на финансите Асен Василев, който е с корона... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) проведе дистанционно заседание, свикано от
министъра на финансите Асен Василев. Правителството, синдикатите и работодателите обсъдиха бюджета на
Здравната каса, общественото осигуряване и държавния бюджет. От прессъобщението става ясно, че няма
единодушна подкрепа по проектите на бюджетните закони на кабинета Петков. По проекта на Закон за бюд... 

Спорът за заложеното в бюджетните закони административно увеличение на минималната заплата и на
максималния осигурителен доход е на път сериозно да изостри отношенията между вицепремиера Асен Василев
и бизнес организациите. В дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по трите проекта
за основните бюджети в държавата Василев предизвика възторг у синдикатите със серия изказва... 

/КРОСС/ След проведените дискусии вчера Националният съвет за тристранно сътрудничество не постигна
единодушна подкрепа по проектите на бюджетните закони. Ще се справи ли властта с инфлацията и изоставащите
доходи, какви компенсаторни механизми ще задвижи държавата и ще има ли консенсус за минималната заплата
и осигурителния доход – по тази тема в студиото на "Здравей, България" коментираха изпълн... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Заглавие: Социалните партньори не се разбраха за бюджета

Дата: 27.01.2022 19:04
Медия: KMETA.BG

Заглавие: Социалните партньори в НСТС с резерви към проектобюджета на кабинета Петков

Дата: 27.01.2022 18:47
Медия: Днес+

Заглавие: Заразеният с COVID-19 Асен Василев на нож с бизнеса! Финансовият министър взриви Тристранката

Дата: 28.01.2022 08:35
Медия: ПИК

Заглавие: След НСТС: Ще се справи ли властта с инфлацията и изоставащите доходи

Дата: 28.01.2022 10:30
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Бизнесът видя големи харчове и необясними решения по някои пера в проектобюджета

Дата: 27.01.2022 18:24
Медия: Дневник

https://kmeta.bg/%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B1-%D0%B8-%D0%B0%D0%B8%D0%BA%D0%B1-%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BA/
https://dnesplus.bg/bulgaria/sotsialnite-partnyori-v-nsts-s-rezervi-kam-proektobyudzheta-na-kabineta-petkov_1065358
https://pik.bg/%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81-covid-19-%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B6-%D1%81-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B2%D0%B7%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B8-%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0-news1081973.html
https://www.cross.bg/byudzhet-komentira-inflatziyata-1682898.html
https://www.dnevnik.bg/biznes/2022/01/27/4306857_biznesut_vidia_golemi_harchove_i_neobiasnimi_resheniia/


По традиция бизнесът критикува отделни текстове и идеи на управляващите, заложени в проектите за държавен
бюджет, на здравната каса и на общественото осигуряване, които бяха обсъдени в рамките на тристранния съвет
днес. От представените становища се вижда, че в общи линии големите бизнес организации подкрепят бюджетите,
но също така предлагат и своите забележки, някои от които за поредна година. Т... 

Тристранката не постигна единодушна подкрепа по проектите на бюджетните закони за 2022
годинаНационалният съвет за тристранно сътрудничество не постигна единодушна подкрепа по проектите на
бюджетните закони за 2022 година. Това съобщиха от пресцентъра на Министерския съвет. Ето какви бяха
позициите на социалните партньори: Асоциация на индустриалния капитал в България (АИКБ) и Съюза за
стопанска ... 

Няма мотиви за голямото увеличение на средствата за извънболнична помощ спрямо средствата за болнична,
смятат от КНСБ"Партньорите имаха забележки, голяма част от които конструктивни. С малки корекции на база на
обсъждането ще внесем проектите за бюджети в Министерски съвет и след приемането им, надявам се, там – в
парламента". Това каза финансовият министър Асен Василев след продължилото над 5 час... 

Снимка: iStock Инвеститорите на Уолстрийт и законодателите от Вашингтон внимателно слушаха какво казва
председателят на Федералния резерв Джером Пауъл в сряда относно следващите стъпки на централната банка в
борбата й срещу най-високата от десетилетия инфлация. А това, може да се приеме като предвестник и за това,
което ще се случва по целия свят, включително и в Европа. "В светлината на забележит... 

Резултатите на концерна и коментарите на Тим Кук са знак, че компанията е успяла да овладее кризата с
доставките От гледна точка на Тим Кук изминалата година едва ли би могла да завърши по-добре. При
представянето на данните в четвъртък главният изпълнителен директор на Apple успя да се похвали с рекордни
продажби за почти всички сегменти и региони. Продажбите в Китай нараснаха особено силно, като... 

Заглавие: Бизнесът: Смущаващо е в рамките на една година да се прилагат три различни бюджета

Дата: 27.01.2022 17:28
Медия: Banks.dir.bg

Заглавие: След Тристранката: Внасят бюджетите за 2022 г. в МС с корекции

Дата: 27.01.2022 17:12
Медия: Здраве.нет

Заглавие: Идват повишения на лихвите – как се подготвят американците?

Дата: 28.01.2022 09:00
Медия: Инфосток 

Заглавие: Apple отчете поредната най-висока за историята си печалба

Дата: 28.01.2022 08:48
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бюджет 2022: Къде се разминаха тристранните партньори?

Дата: 28.01.2022 10:11
Медия: БНТ

https://business.dir.bg/ikonomika/biznesat-smushtavashto-e-v-ramkite-na-edna-godina-da-se-prilagat-tri-razlichni-byudzheta
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A1%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%A2%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0--%D0%92%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-2022-%D0%B3.-%D0%B2-%D0%9C%D0%A1-%D1%81-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B8/n20866
https://www.infostock.bg/infostock/control/finance/news/107227-idvat-povisheniya-na-lihvite-%E2%80%93-kak-se-podgotvyat-amerikantsite
https://www.investor.bg/softuer/569/a/apple-otchete-porednata-nai-visoka-za-istoriiata-si-pechalba-344647/
https://bntnews.bg/news/byujet-2022-kade-se-razminaha-tristrannite-partnyori-1183333news.html


Каква да е данъчната политика у нас и какъв да е размерът на минималната работна заплата и максималният
осигурителен доход? Това са част от темите, по които синдикати и работодатели не могат да постигнат съгласие в
рамките на дискусията за Бюджет 2022. Дебатът се пренесе и в студиото на "Денят започва" след като вчера
Националният съвет за тристранно сътрудничество не постигна единодушна подкрепа ... 

При запазен обем на консумацията на електричесто сметките на община Панагюрище са три пъти по- големи в
сравнение със същия месец на миналата година, каза в предаването "Точно днес" кметът Никола Белишки. Засега
той не предвижда да се налага режим на ток за уличното осветление, както това направиха в други общини. "Това е
от малкото неща, които успяваме да дадем на хората като сигурност и комфорт.... 

Ако всичко върви по план, след 23 месеца България ще приеме еврото. Коалиционното правителство с премиер
Кирил Петков потвърди заявената по-рано цел – от 1 януари 2024 г. държавата да се присъедини към
европейския монетарен съюз. Но всичко ли върви по план? Появата на проектобюджета за 2022 г. – разточителен
и с дефицит за четвърта поредна година, вече предизвика опасения, че целта може да се отда... 

Очаква ни продължителен период на висока инфлация. Това прогнозира в интервю за БНР икономистът Стоян
Панчев от Експертния клуб за икономика и политика. Панчев очаква годишна инфлация между 8 и 10%, тоест по-
висока от миналогодишната. Война в Украйна ще натисне цените на енергията и може да имаме двуцифрена
инфлация отвъд 10-те процента, посочи той. "Заради количеството напечатани пари през 2020... 

Едва 33% от българите са на мнение, че високите нива на ваксинация ще доведат до по-бързо икономическо
възстановяване. Много висок дял – 46%, остават скептични. Димитър Ганев коментира, че това всъщност показва
недоверието на хората във ваксините. Анкетираните представители на малкия и среден бизнес, от друга страна,
дават положителна оценка по отношение на ускорената ваксинация и директна корелац... 

Растежът на икономиката на Франция се забави през последното тримесечие на 2021 г., но за цялата изминала
година отбеляза най-солидна експанзия от 52 години насам, показват предварителни данни на френската
официална статистика Insee. В рамките на периода октомври - декември БВП на Франция се повиши с 0,7%

Заглавие: Скъпият ток може да лиши Панагюрище от инвестиции

Дата: 28.01.2022 09:35
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Пътят за еврото минава през бюджет 2022

Дата: 28.01.2022 09:32
Медия: EUROACTIV BULGARIA

Заглавие: Стоян Панчев: Очаква ни продължителен период на висока инфлация

Дата: 28.01.2022 09:10
Медия: FRONT News

Заглавие: Проучване на Тренд по заявка на евродепутата Цветелина Пенкова показва нагласите за
икономическо възстановяване след Ковид-19

Дата: 28.01.2022 10:33
Медия: Frog news

Заглавие: Френската икономика нарасна със 7% през 2021 г. - най-силна експанзия от 52 години

Дата: 28.01.2022 10:13
Медия: Българско национално радио

https://novini.vratsa.eu/bg/skapiyat-tok-mozhe-da-lishi-panagyurishte-ot-investitsii/
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%BF%D1%8A%D1%82%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2022/
https://front.bg/stoyan-panchev-ochakva-ni-prodalzhitelen-period-na-visoka-inflaciya/
https://www.frognews.bg/novini/trend-33procenta-balgarite-mnenie-che-visokite-niva-vaksinatsiia-shte-dovedat-barzo-ikonomichesko-vazstanoviavane.html
https://bnr.bg/post/101592884/frenskata-ikonomika-narasna-sas-7-prez-2021-g-nai-silna-ekspanzia-ot-52-godini


спрямо третото тримесечие, когато обаче нарасна с цели 3,1%, докато осредните прогнози бяха з... 

Днес повече от всякога малките и средни по големина компании трябва да са максимално гъвкави, за да оцелеят
и да продължат своето развитие. Ако имате работещ бизнес и перспектива за неговото разрастване, е необходимо
да разчитате и на достатъчно добър софтуер, който да отговаря на амбициите ви. Едно отлично решение в тази
насока е Business ByDesign от SAP - облачна платформа за управление на предп... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Средствата за здравноосигурителни плащания са в размер на 5 678 270,1 хил. лв., което представлява увеличение
с 560 210,7 хил. лв. спрямо Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2021 г.Това стана
ясно след заседанието на НСТС, съобщиха от правителствената пресслужба.При разпределението на средствата
за здравноосигурителни плащания, 363 710,9 хил. лв. отиват за първична извънб... 

Спорът за заложеното в бюджетните закони административно увеличение на минималната заплата и на
максималния осигурителен доход е на път сериозно да изостри отношенията между вицепремиера Асен Василев
и бизнес организациите, пише "Сега". В дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по
трите проекта за основните бюджети в държавата Василев предизвика възторг у синдикатите със ... 

"Моето мнение по този въпрос е, че е отговорност на работодателите да създадат добра организация на труда,
така че да няма работещи бедни", коментира пред журналисти министърът на финанситеСпорът за заложеното в
бюджетните закони административно увеличение на минималната заплата и на максималния осигурителен доход
е на път сериозно да изостри отношенията между вицепремиера Асен Василев и бизнес ор... 

Според синдикатите вицепремиерът е обявил война на картелите за потискане на доходитеСпорът за заложеното
в бюджетните закони административно увеличение на минималната заплата и на максималния осигурителен
доход е на път сериозно да изостри отношенията между вицепремиера Асен Василев и бизнес организациите. В
дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по трите проекта за осн... 

Заглавие: Кой софтуер да изберем, за да разгърнем възможностите на бизнеса си

Дата: 28.01.2022 10:01
Медия: OFFNews

Заглавие: Вдигат минималната работна заплата на 710 лв. от 1 април

Дата: 27.01.2022 23:55
Медия: Faktor bg

Заглавие: Асен Василев взриви тристранката с реплики срещу ниските заплати

Дата: 27.01.2022 23:55
Медия: Faktor bg

Заглавие: Асен Василев взриви тристранката с реплики срещу "некадърни работодатели," които плащат малко

Дата: 27.01.2022 19:43
Медия: Епицентър

Заглавие: Асен Василев взриви тристранката с реплики срещу ниските заплати

Дата: 27.01.2022 19:09
Медия: Сега
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дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по трите проекта за осн... 

След проведените дискусии Националният съвет за тристранно сътрудничество не постигна единодушна подкрепа
по проектите на бюджетните закони. На срещата разглеждаха бюджетите на Държавното обществено осигуряване,
на Националната здравноосигурителна каса и Държавния бюджет на страната. "Дълга и конструктивна среща" -
така финансовият министър Асен Василев определи Съвета, който се проведе дистанцион... 

Бизнесът напомни, че не иска да плаща първите три дни на болничнияПървите корекции в проектите за бюджетни
закони вече са заявени. След дълго заседание на националния съвет за тристранно сътрудничество по трите
проекта днес, социалният министър Георги Гьоков съобщи, че границите на обезщетенията за безработица ще се
повишат, като увеличение ще има не само при минималния им размер, но и при максима... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) проведе дистанционно заседание днес, свикано от
министъра на финансите Асен Василев След проведените дискусии Националният съвет за тристранно
сътрудничество не постигна единодушна подкрепа по проектите на бюджетните закони. "Дълга и конструктивна
среща". Така финансовият министър Асен Василев определи Съвета, който се проведе дистанционно. За... 

Джеръм Пауъл, председател на ФедСитуацията с пазара на труда в момента е, че има милиони разкрити работни
места, които са повече от безработните. Питате дали можем да повишим лихвите и да преминем към по-малко
улеснения и дори към по-строги финансови условия без да навредим на трудовия пазар. Смятам, че има
достатъчно място за повишение на лихвите без да пострада пазара на труда. По множество пока... 

6560 е средномесечният брой безработни в област Стара Загора за периода януари – декември 2021 година,
отчетоха днес от Бюрото по труда в Стара Загора. Средното равнище на безработица за посочените месеци е било
4,4% като в сравнение с предходната година е намаляло с 1%. Обобщените данни на Бюрото по труда показват, че
спрямо областта, средномесечният брой безработни за общините Стара Загора и Опа... 

Заглавие: След заседанието на НСТС: Без единодушна подкрепа за новите бюджетни закони за 2022 г.

Дата: 27.01.2022 18:42
Медия: Монитор

Заглавие: Кабинетът склони за по-високи обезщетения за безработица

Дата: 27.01.2022 18:09
Медия: Сега

Заглавие: Разногласия на Националния съвет за тристранно сътрудничество по проектите на бюджетните
закони

Дата: 27.01.2022 17:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: Пауъл: Това е исторически затегнат пазар на труда с рекорден брой разкрити работни места

Дата: 27.01.2022 10:26
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Все по-трудно се намират кадри за производството, отчитат от Бюрото по труда в Стара Загора

Дата: 26.01.2022 16:35
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Комисията по туризъм се фокусира върху проблема с изтичането на кадри
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Председателят на Комисията по туризъм към Народното събрание Илин Димитров проведе две важни срещи в
обхвата на новосформираната работна група за кадрите в туризма. Той разговаря с директорите на Агенцията по
заетостта и дирекция "Миграция" към МВР, с които бе постигнато съгласие двете институции да излъчат по един
свой представител като постоянни членове в парламентарната работна група към Комиси... 

София. Председателят на Комисията по туризъм към Народното събрание Илин Димитров проведе две важни
срещи в обхвата на новосформираната работна група за кадрите в туризма, съобщиха от пресцентъра на
Народното събрание. Той разговаря с директорите на Агенцията по заетостта и дирекция "Миграция" към МВР, с
които бе постигнато съгласие двете институции да излъчат по един свой представител като посто... 

Финансовият министър Асен Василев е направил силно изказване в защита на коректното заплащане на труда на
работещите в България по време на закрито за медиите заседание на Националния съвет за тристранно
сътрудничество, стана ясно в четвъртък, предава "Mediapool".Точните му думи не са ясни, но смисълът на
изказването му е бил, че ниската производителност на труда в България, с която се оправдават ... 

Да бъде максимално кратък срокът на карантината на заболели от COVID и на контактните, предлагат
работодателски организации. Мотивите им - с новия щам омикрон заразените стават все повече, но болестта се
кара по-леко.Дългата карантина не дава възможност на вече оздравели хора с отрицателен PCR тест да се върнат
бързо на работа.Освен финансов проблем за държавата - тя плаща болничните, по-дългата к... 

Любомир Каримански, председател на бюджетната комисия в Народното събрание, замаза гафа на финансовия
министър Асен Василев за "некомпетентните работодатели", които са причина за ниските заплати в България. Той
подчерта, че не би искал да е краен, защото се наслагват здравната криза и енергийният шок, който генерира
допълнително бюджетен дефицит. Инфлацията у нас е привнесена от Европа, а бюджетът... 

Дата: 26.01.2022 15:31
Медия: dnews.bg

Заглавие: Кадрите в туризма на фокус и превантивни действия, свързани с един от най-сериозните проблеми в
сектора

Дата: 26.01.2022 10:45
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Асен Василев: Неспособните работодатели дават ниски заплати

Дата: 28.01.2022 10:00
Медия: Бургас 24

Заглавие: Работодатели искат 5 дни карантина, за да не затварят бизнеси при всяка COVID вълна

Дата: 28.01.2022 09:26
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Заглавие: Любомир Каримански от ИТН замазва гафа на Асен Василев за "некомпетентните работодатели"

Дата: 28.01.2022 09:04
Медия: ПИК

Заглавие: Асен Василев: Неспособните работодатели дават ниски заплати

Дата: 28.01.2022 10:20
Медия: lupa.bg
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Финансовият министър Асен Василев е направил силно изказване в защита на коректното заплащане на труда на
работещите в България по време на закрито за медиите заседание на Националния съвет за тристранно
сътрудничество, стана ясно в четвъртък. Точните му думи не са ясни, но смисълът на изказването му е бил, че
ниската производителност на труда в България, с която се оправдават ниските заплати на р... 

Журналистите в Германия вече могат да разберат дали техните работодатели или клиенти са се присъединили
към Кодекса за по-добра защита на журналистите чрез уебсайта Schutzkodex, пише на сайта си Европейската
федерация на журналистите (ЕФЖ). Насилието срещу медийни работници се увеличава както в Германия, така и в
цяла Европа, независимо дали става дума за реч на омразата, (онлайн) заплахи или физи... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Хърватският министър на външните работи и по европейските въпроси Гордан Гърлич Радман категорично се
разграничи от поведението на президента Зоран Милованович, който определи Украйна като "най-корумпираната
страна в света", предаде БГНЕС. "Призовавам всеки един министър от нашето правителство публично да се
разграничи от Милованович и да подчертае, че това не е официалната политика на правителств... 

Конфликт Русия-САЩ няма да има, защото никой не е готов за война, заяви Пламен Грозданов, посланик на
България в Русия в периода 2006-2012 година. По думите му руснаците знаят, че исканията им са неизпълними, но
за тях е важно да се преговаря. Той коментира пред "БНР": "НАТО и САЩ няма да затворят вратите за нови страни,
но всички добре знаят, че Алиансът не е готов да приеме Украйна и Грузия. Има... 

С горещи страсти започна днешното събрание в парламента. "Председателят на парламента Никола Минчев да си
подаде оставката, ако не може да си върши работата". За това настоя лидерът на ДПС Мустафа Карадайъ в
началото на днешното пленарно заседание. Причината лидерът на движението да поиска оставката на Минчев е
негов въпрос до вътрешният министър Бойко Рашков. От трибуната Карадайъ подчерта, че ощ... 

Заглавие: Как и доколко работодателите защитават журналистите?

Дата: 28.01.2022 10:51
Медия: Gusto News

Заглавие: Хърватски министър: Президентът ни орезили пред България и Украйна
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Заглавие: Бивш български посланик: Конфликт Русия-САЩ няма да има, никой не е готов за война
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Заглавие: Карадайъ: Председателят на парламента да си подаде оставката
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Медия: Uniconbg.com

Заглавие: Кирил Петков: На балканските политици доверие нямам
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Българският интерес, правата на българите в Македония ще бъдат защитени чрез текст в македонската
конституция. Уверявам ви, че това ще стане факт. В момента обаче обсъждаме в какъв срок ще се случи това. Това
коментира от парламентарната трибуна премиерът Кирил Петков. Това обаче е декларативен акт. Само този
текст, тази промяна няма да променят истински ситуацията. Важно е това, че в следващите 1... 

Председателят на парламента Никола Минчев да си подаде оставката, ако не може да си върши работата. За това
настоя лидерът на ДПС Мустафа Карадайъ в началото на днешното пленарно заседание. Причината лидерът на
движението да поиска оставката на Минчев е негов въпрос до вътрешният министър Бойко Рашков. От трибуната
Карадайъ подчерта, че още на 15 декември е поискал Рашков да му даде документите за... 

Изискването за представяне на негативен PCR-тест за пристигащите в България от Турция, която е включена в
"червената зона" на държавите с най-висок ръст на COVID-19, се оказа златна мина за здравните учреждения в
граничния град Одрин. Главният лекар на една от лицензираните от страна на турското здравно министерство
болници за PCR тестове в Одрин доктор Бюлент Хамза заяви пред БТА, че след 20 януа... 

Заглавие: ДПС поиска оставката на шефа на парламента Никола Минчев

Дата: 28.01.2022 10:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: PCR туризъм в Турция. У нас броим по 90 лева, а при комшу е едва 22
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